
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 945
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det ikke fremgår af orienteringen til
Folketinget, hvis Mærsk bruger et kemikalie frem til 1. juli 2017, hvor klassifi-
kationen er ukendt, og hvor miljøpåvirkningen ikke kendes, og finder ministe-
ren, at det i så fald er en tilfredsstillende og korrekt måde at orientere Miljø-
og Fødevareudvalget om sagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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